
Protokół Nr XVI /2020 
z XVI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 9 kwietnia 2020 r. 
 
 
XVI sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 31 marca 2020 r. 
o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. poz. 
568). Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=21i8JhByxf8. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
Obrady rozpoczęto 9 kwietnia 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:54 tego 
samego dnia. 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń zgłosił zmianę do porządku obrad poprzez dodanie 
punktu: podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON 
na rok 2020 r.  
 
Głosowano wniosek: 
w sprawie zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie punktu: Podjęcie uchwały w 
sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 2020 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Golec. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Informacja Starosty Łańcuckiego z prac Zarządu i realizacji uchwał Rady Powiatu. 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego oraz Prezesa 
Centrum Medycznego w Łańcucie dotycząca obecnej sytuacji w obliczu sytuacji 
związanej z koronawirusem. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2020 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
8. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
10. Sprawy różne.  
11. Zakończenie.  
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Ad. 3.  
Informacja Starosty Łańcuckiego z prac Zarządu i realizacji uchwał Rady 
Powiatu. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego oraz 
Prezesa Centrum Medycznego w Łańcucie dotycząca obecnej sytuacji w obliczu 
sytuacji związanej z koronawirusem. 
 
 
Informację dotyczącą obecnej sytuacji związaną z koronawirusem przedstawili: Anna 
Skóra Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Łańcucie oraz Łukasz Wais Prezes 
Centrum Medycznego w Łańcucie. 
 
Pani Anna Skóra Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Łańcucie przedstawiła 
działania Inspekcji Sanitarnej w związku trwaniem epidemii (informacja w załączeniu 
do protokołu). 
Wypowiedź pani Inspektor uzupełnił pan Łukasz Wais Prezes Zarządu Centrum 
Medycznego w Łańcucie. 
 
Następnie pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 
Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
 
W dyskusji udział wzięli: 
Radny Michał Mac, który wypowiadał się także w imieniu członków Klubu Radnych 
w Trosce o Powiat Łańcucki, 
Radny Michał Mac (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman, 
Radny Krzysztof Wawro,  
Radny Jan Panek, 
Radny Marian Kurek, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Zbigniew Grad (Ad Vocem), 
Radny Jakub Reizer, 
Radny Jakub Reizer (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman, 
Radna Jan Magoń. 
 
Natomiast do zapytań Radnych ustosunkowali się: 
Anna Skóra Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Łańcucie, 
Łukasz Wais Prezes Zarządu CM w Łańcucie 
oraz Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń odczytał podziękowanie dla wszystkich osób, którzy 
walczą z pandemią (podziękowanie w złączeniu do protokołu). 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu zakończył dyskusję w powyższym 
punkcie.  
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Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na 
rok 2020 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
 
W dyskusji wziął udział: 
Radny Marian Kurek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2020 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVI/119/2020 w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON 
na rok 2020 r. została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
 
 



5 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVI/120/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Wypowiedź pana Skarbnika uzupełnił Janusz Wolski Dyrektor ZDP o informację 
dotyczącą partycypowania w kosztach inwestycji i dokumentacji na drogach 
powiatowych przez poszczególne gminy.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Radny Jakub Reizer, 
Radny Michał Mac, 
Dyrektor ZDP Janusz Wolski.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 



6 
 

Uchwała Nr XVI/121/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XVI/122/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W punkcie wnioski, oświadczenia i zapytania radnych głos zabierali: 
 
Radna Monika Roman stwierdziła, że jest zdecydowanym przeciwnikiem 
umiejscowienia 300 łóżek chorych na koronawirusa w tak małym mieście jak Łańcut. 
Wyraziła obawę, co do przyszłość, w związku z powyższym zwróciła się z zapytaniem 
czy przy każdej takiej epidemii Łańcut będzie zawsze miastem, że przejmie na siebie 
główną rolę w walce z epidemią, czy zawsze będzie w epicentrum?.  
 
Pan Starosta odpowiedział, że od początku trwania tej epidemii w różnych rozmowach 
tłumaczono sobie, że wirus nie przenosi się w powietrzu, jeśli będziemy się 
odpowiednio zachowywać to nic nam nie grozi. Natomiast nie jesteśmy w stanie na 
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dzień dzisiejszy odpowiedzieć na pytanie, czy dalej Łańcut będzie pełnił tą rolę. Żaden 
z oddziałów zakaźnych w Województwie Podkarpackim nie jest tak profesjonalny jak 
w Centrum Medycznym i w związku z tym była decyzja o jednoimiennym szpitalu 
w Łańcucie.  
 
 
Radny Janusz Bester wypowiadał się odnośnie pandemii i jej wpływu na gospodarkę 
w kraju, jaki i na świecie. Niektóre firmy z powodu ograniczeń nie mogą prowadzić 
działalności, nie mają zamówień i klientów. Mając na uwadze powyższe zwrócił się 
z zapytaniem jak ta sytuacja wygląda w powiecie łańcuckim, czy pan Starosta dysponuje 
statystyką ile firm zawiesiło swoją działalność?, ile firm zamknęło swoją działalność?, 
czy przybywa bezrobotnych w PUP?. 
 
 
Pan Starosta odpowiedział, że nie ma pełnej wiedzy na ten temat, ale na pewno 
problemy mają firmy transportowe, szczególnie transportu publicznego. Problemy mają 
też firmy pracujące w rozrywce tj. nagłośnieniowe, estradowe, czy restauratorzy, 
hotelarze. Jeśli chodzi o PUP to przygotowuje się do tarczy antykryzysowej. PUP będzie 
przerabiał potężną dawkę środków finansowych, jak też styczność z pracodawcami 
i osobami bezrobotnymi. Kwestia problemu gospodarczego będzie uzależniona od tego 
jak długo będzie trwała pandemia.  
 
Radny Jan Kilian zwrócił się z zapytaniem czy w obecnym czasie ekipy remontowo – 
budowlane pracują na drogach powiatowych. Ponadto przekazał, że pomimo utrudnień 
związanych z bezpośrednim kontaktem petentów w urzędach to Radny nie miał 
problemu w załatwieniu spraw w Starostwie Powiatowym. Życzył wszystkim zdrowych 
Świąt Wielkanocnych.  
 
Na zapytanie radnej Moniki Roman odnośnie oświadczeń majątkowych odpowiedział 
Sekretarz Powiatu, że termin składania został przesunięty o jeden miesiąc i że część 
radnych już dopełniła tego obowiązku.  
 
 
Ad. 13.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kamil Kilian 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Protokół Nr XV / 2020 z dnia 12 lutego 2020 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 14.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych pan Starosta wraz z Panem Przewodniczącym Rady Powiatu 
złożyli radnym, mieszkańcom powiatu, osobom ratującym życie chorym życzenia 
z okazji Świąt Wielkanocnych. 
 
Ad. 15.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XVI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 
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________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


